



# Canadian Association for Photographic Art

## L'Association canadienne d'art photographique

CAPA's AGM will be held on June 10, 2023, 2:00 PM Mountain Time (1:00 PM Pacific, 4:00 PM Eastern, 5:00 PM Atlantic) as a Zoom Meeting.

**Registration to attend is mandatory.** Members must register no later than 24 hours before the start of the AGM.

All current **CAPA Individual and Family Members** are welcome to attend by sending their names by email to the Secretary of CAPA ([secretary@capacanada.ca](mailto:secretary@capacanada.ca)) who will send a Zoom invitation to each member in the week before the meeting.

**CAPA Clubs:** All current CAPA clubs can designate one representative to vote on behalf of the club. The club representative must register by sending their name to the Secretary of CAPA ([secretary@capacanada.ca](mailto:secretary@capacanada.ca)).

Those members not able to attend the Zoom meeting may complete a Proxy form giving their voting rights to the CAPA Secretary ([secretary@capacanada.ca](mailto:secretary@capacanada.ca)) who will record their vote accordingly at the AGM Meeting. The Proxy form will be available on the AGM page of the CAPA website in due course.

For CAPA to be compliant with the Canada Not-For-Profit Corporations Act S.C.2009 it is necessary to amend the current Articles of Incorporation. The CAPA Board approved the document, which contains the amended articles, at the Board Meeting held on March 13, 2023. Before the amended articles can be sent to the Government of Canada for formal approval it is necessary for the amendments to be approved by the CAPA Members present (in person, on Zoom or by Proxy) at the AGM on June 10, 2023.

In addition, the Board approved updated By-Laws and approved a motion to request the members of CAPA at the AGM on June 10, 2023, to ratify the new By-Law #1.

The Election Slate comprises the five Executive positions.

In case of postponement an official notice will be posted on the CAPA Website.

### Notice of Election of CAPA Executives: Term 2023-2025

POSITION	NAME	STATUS
President	Stella d'Entremont	1 <sup>st</sup> Vice President
1 <sup>st</sup> Vice President	David Laronde (recommended) Shiree Jetha	Member Member
2 <sup>nd</sup> Vice President	Carla Hamilton	Member
Treasurer	Lorna Scott	Incumbent
Secretary	Jocelyne Gagnon	Member

Henry Schnell, FCAPA  
Chair, CAPA Nominating Committee



## Canadian Association for Photographic Art

### L'Association canadienne d'art photographique

L'AGA de l'ACAP aura lieu le 10 juin 2023 à 14 h 00, Heure Avancée des Rocheuses (HAR), 13H Heure Avancée du Pacifique (HAP), 16H Heure Avancée de l'Est (HAE), 17h Heure Avancée de l'Atlantique (HAA), sous la forme d'une réunion Zoom.

**Il est obligatoire de s'enregistrer pour assister à la réunion.** Les membres doivent s'enregistrer au moins 24 heures avant le début de l'AGA.

Tous les membres en règle individuels et familiaux de l'ACAP sont bienvenus et peuvent assister à l'AGA en envoyant leur nom par courriel au secrétaire de l'ACAP ([secretary@capacanada.ca](mailto:secretary@capacanada.ca)) qui transmettra une invitation Zoom à chaque membre durant la semaine qui précède la réunion.

**Les clubs de l'ACAP:** Tous les clubs de l'ACAP peuvent désigner un représentant pour voter au nom du club. Le représentant d'un club doit s'enregistrer en envoyant son nom au secrétaire de l'ACAP ([secretary@capacanada.ca](mailto:secretary@capacanada.ca)).

Les membres qui n'ont pas la possibilité d'y assister en personne et qui souhaitent voter devront soumettre un formulaire de procuration ('Proxy') au secrétaire de l'ACAP ([secretary@capacanada.ca](mailto:secretary@capacanada.ca)) qui enregistrera leur vote à l'AGA. Le formulaire ('Proxy') est disponible sur la page 'AGA (AGM)' du site Web de l'ACAP.

Afin de se conformer au règlement 'Act S.C. 2009' sur les sociétés à but non lucratif, l'ACAP doit modifier la version actuelle de ses statuts. Le conseil d'administration (CA) de l'ACAP a approuvé le document qui contient les articles modifiés à la réunion du CA tenue le 13 mars 2023. Avant de pouvoir transmettre les articles modifiés au Gouvernement du Canada pour approbation officielle, ces articles doivent d'abord être approuvés par les membres de l'ACAP présents (en personne, par Zoom ou par procuration) à l'assemblée générale annuelle (AGA) du 10 juin 2023.

De plus, le CA a approuvé les statuts et a approuvé une motion pour demander aux membres de l'ACAP de ratifier le nouveau statut #1 à l'AGA le 10 juin 2023.

La liste électorale comprend les cinq postes exécutifs.

En cas de report, un avis officiel sera publié sur le site web de la CAPA.

#### **Avis d'élection des dirigeants de l'ACAP: Term 2023-2025**

POSTE	NOM	STATUT
Président	Stella d'Entremont	Actuellement 1 <sup>e</sup> Vice-président
1 <sup>e</sup> Vice-président	David Laronde (Recommended) Shiree Jetha	Membre Membre
2 <sup>e</sup> Vice-président	Carla Hamilton	Membre
Treasurer	Lorna Scott	Titulaire intérimaire



Canadian Association for Photographic Art

L'Association canadienne d'art photographique

Secrétaire	Jocelyne Gagnon	Membre
------------	-----------------	--------

Henry Schnell, FCAPA  
Président du comité de nomination de l'ACAP